
سـالن سـرپوشیده دوومیـدانی در
انتظار تحقق وعده ها

مدیر عامل شرکت تجهیز و  توسعه اماکن ورزشی وزارت ورزش و جوانان
در بازدید از پروژه در دست اقدام سالن سرپوشیده دوومیدانی اردبیل
تامین اعتبار مورد نیاز برای به بهره برداری رساندن این پروژه
تاکید کرد و تا پایان سال بهره برداری نهایی از آن را وعده داد.

قصه سالن سرپوشیده اردبیل قصه درازی است . این پروژه از آن دسته
پروژه هایی است که در سال های گذشته با انواع ناملایمات ، کم
محبتی ها و بی توجهی ها مواجه شده و برای تکمیل و پایان عملیات

احداث آن وعده های گوناگون داده شده است.
سالن سرپوشیده دوومیدانی که یکی از نیازهای اساسی و ضروری ورزش
منطقه به شمار می رود کلنگ آغاز عملیاتش در 17 مهرماه 1386و با
حضور علی آبادی رئیس سازمان تربیت بدنی وقت بر زمین زده شد و از
آن تاریخ تاکنون زمان های مختلفی از سوی مسؤولین برای به بهره
برداری رسیدن آن اعلام شده ولی همچنان این داستان گریبانگیر این

پروژه است و بازار وعده ها و سخن ها در مورد آن داغ داغ.
این سالن در زمینی به مساحت 12 هزار مترمربع و با زیربنای 9500
مترمربع و با گنجایش 1500 تماشاگر احداث می شود . برای تکمیل آن
از جمله تاریخ هایی که اعلام شده می توان به تابستان سال 89توسط
مهندس هادیانی مدیر وقت شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی،
شهریور ماه سال 90 توسط ترکاشوند مدیر عامل وقت شرکت، تعیین
تکلیف نهایی پروژه و فاز بندی آن تا پایان سال 90 توسط مصطفی
مدبر ،دهه فجر سال 96 توسط سلطانی فر وزی ورزش و جوانان و در
نهایت پایان سال 96 توسط مدیر عامل شرکت توسعه و تجهیز اشاره

کرد.
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نکته قابل توجه در حیات این پروژه درصد اعلام شده برای پبشرفت
فیزیکی آن می باشد. در آبان ماه سال 89 میزان پیشرفت آن 75 درصد
و در آبان ماه سال 93، 77 درصد و در هشتم آذرماه 96 بر اساس خبر
منتشر شده در سایت اداره کل ورزش و جوانان استان 70 درصد بیان

شده است.
سلطانی فر وزیر ورزش و جوانان در هشتم آذرماه 96 که برای تماشای
دیدار پایانی مسابقات والیبال امیدهای آسیا به اردبیل مسافرت
کرده بود در مورد سالن سرپوشیده دوومیدانی گفت: “با هماهنگی و
تفاهمی که با استاندار اردبیل به عمل آمده است همه اعتبارات مورد
نیاز برای تکمیل سالن دوومیدانی در سال 96 از اعتبارات ملی و
استانی تامین خواهد شد تا ان شااله در دهه فجر به بهره برداری

برسد.”
گفته های مدبر در ملاقات با استاندار اردبیل که در هشتم آذرماه 96
صورت گرفت شنیدنی است: پ”روژه دوومیدانی مجموعه ورزشی علی دایی
تا به حال بیش از 70 درصد پیشرفت فیزیکی داشته است که با
اعتباردر نظر گرفته شده امیدواریم تا پایان سال بتوانیم آن را به

سرانجام برسانیم.”
وی همچنین در بازدید از این پروژه نیز گفت: 60میلیارد ریال برای
تکمیل این پروژه تخصیص داده شده است که در حال حاضر 40 میلیارد
ریال تامین اعتبار شده و امید است تا پایان سال پروژه تکمیل شود
و قولی که وزیر محترم ورزش و جوانان برای تکمیل پروژه داده است

را با کمی تاخیر به سرانجام برسانیم.
با توجه به مجموعه صحبت هایی که انجام پذیرفته می توان گفت که در
7 سال گذشته هیچ کارمؤثری در این پروژه انجام نیافته و پیشرفتی

حاصل نشده است.
امیدواریم این پروژه امسال در کم تر از 4 ماه بتواند از 30 درصد
پیشرفت فیزیکی برخوردار باشد و این بار وعده وزیر ورزش و جوانان

تحقق یابد و دل دوستداران ورزش و ودوومیدانی استان خوشحال شود.
از سال 89 و در طول دوران دولت تدبیر و امید اقدام مؤثری در
ارتباط با این پروژه صورت نگرفته است. آیا نباید به حال یک پروژه
مهم گریه کرد که نزدیک به 7 سال بلاتکلیف رها شده است؟ ادعای توجه
به ورزش و زیرساخت های آن چگونه در مورد یکی از مهم ترین پروژه

های ورزشی استان می تئواند صادق باشد؟
امید است این بار وعده سلطانی فر در مسیر تحقق قرار بگیرد و
هرچند بهره برداری از آن تا دهه فجر بعید به نظر می رسد اما
همچنان انتظار می رود که حداقل در نیمه اول سال 97 پرونده این

پروژه به طور کامل بسته بشود.


